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Övergripande: 
Ridhusbygge: 
Kvar innan vi kan flytta in är att få all dokumentation på plats. Det skall sedan skickas in till 
byggnadsnämnden så att dom kan utfärda slutbesked. Därefter kan vi få tillträde. Dom räknar 
med att få klart och lämna in dokumentationen mitten av denna vecka. Går allt vägen kan vi 

komma in ca: V15-16      

Vi har fått möblerna till Café, konferensrum, lektionssal och personalens pausrum. Jocke har 
sedan en tid tillbaka jobbat med underlaget med att vattna, sladda, vattna m.m. Det börjar se 
riktigt bra ut. 

Når vi får tillträde har vi 2 veckor på oss att tömma paviljongen. 

Övrigt: 
Vi har fått in en motion till styrelsen angående uppdelning av betalningsperioderna för 
ridlektioner. Detta ses positivt och det är nu under behandling.  

Ekonomi: 
Kassaflöde/omsättning. 
Årets stora utmaning är att bibehålla ett positivt resultat. Vi kommer att få ökade kostnader när 
det nya ridhuset tas i drift. Det blir flera ytor att underhålla bl.a. Tyvärr ser det inte så ljust ut på 
att kunna arrangera större evenemang som drar in pengar, så vi får jobba med andra idéer som 
sponsring, bidrag m.m. 

Vi behöver också kontinuerligt att se över våra kostnader och samtidigt göra nödvändiga 
investeringar. 

Bidrag: 
Personlyften i nya ridhuset är monterad. 

Vi har dessutom sökt ersättning om ytterligare ”coronastöd” för kvartal 4 2020. I detta blev vi 
beviljade 15,000 kr. 

Ridskola 
Allmänt: 
Fortfarande gäller ökade Covid-19 restriktioner. 

Vi har fått våra första sponsorsskyltar till vårt nya ridhus och dessa kommer att komma upp inom 
kort.  

Vi håller på att planera för våra sommarläger och dessa kommer ut inom kort. 

Hästläge: 
Vi har fått hem en ny häst till ridskolan, Palvis som vi köpt från Litauen. 

Palvis är en fem år gammal valack av rasen Litauiskt kallblod. Palvis är inriden och inkörd och 
tänkt för våra elever med funktionsnedsättningar samt de lite större ryttarna då han är av den 
tyngre och lugnare sorten. Han har stått i karantän i tre veckor och slussas nu in i verksamheten. 

Hipstar är fortsatt halt och skall undersökas av veterinär inom kort. Millie skall på slutkoll hos 
veterinär och därefter är tanken att hon skall sättas igång igen. 

Skipas är under igångsättning och rids dagligen av personal, han kommer att provridas på lektion 
under nästa vecka. 

Beläggning:  
Beläggningen ser något lägre ut i statistiken då vi håller på att tömma några grupper för att kunna 
starta upp en ny nybörjargrupp för barn. Vi har skapat en ny nybörjargrupp på onsdagar vilket 
innebär att vi tagit bort pausen som fanns samt utökat ifrån tre grupper till fyra. 
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Personal:  
Vi har beställt hjälmar till samtliga i personalen som hanterar hästarna på anläggningen. 
Hjälmarna kommer att bäras under moment som kan medföra olycksrisk såsom leda hästar in 
och ut ifrån hage.   

Vi kommer att ha Frida Björklund som ordinarie ridlärare på våra hästlektioner på onsdagar. Frida 
har arbetat hos oss tidigare och kommer nu närmast ifrån GFRK. Frida är utbildad ridlärare samt 
C-tränare i dressyr. 

Anläggning/Medlemsstall:   
Vi har satt upp ny belysning på hörnet av lilla manegen bort mot privathästhagarna för att göra 
det säkrare att vara där på mörkaredelen av dygnet. Vi har även ny belysning vid ingången till 
stora manegen samt i sto-stallet då dessa var trasiga.  
Nisse Hederstedt har lagat och fixat mycket annat som har behövts på anläggningen bl.a. 
boxdörrar, krubbor, saltstenshållare, dörren ut ifrån medlemsstallet m.m. 

Tävlingssektionen: 

Ingen rapport från TS. 

Ungdomssektionen: 

Sedan 10:e februari har vi haft vårt Årsmöte där vi utsåg de olika rollerna och årsberättelsen för 
2020 lästes upp.  

I ett senare möte justerade vi om lite i rollerna då en del problem uppstod kring detta, nu har alla 
minst 1 roll var. Vi satte upp mål för 2021 samt vilka aktiviteter vi vill ha, dessutom tog vi upp 
några idéer kring US kick-off.  

De skötaransvariga har tagit kontakt med alla skötare samt satt upp en lapp i ponnystallet kring 
ett möte som tar plats på söndag den 4:e april klockan 11.00. Där är det tänkt att ta upp en del 
punkter samt ta del av deras åsikter och tankar. Detta möte sker på discord.  

Skåpsansvariga har bett alla som har skåp att tömma dessa innan vi flyttar in i det nya. Man har 
bett de som vill ha skåp att maila in detta. Skåpsansvariga kommer snart att gå in i nya för att 
bestämma vem som ska ha vilket skåp.  

 


